
Vragen over GR BsGW 2021 

CDA
1. P.1 RV: er wordt gesteld “grenzen bezuinigingen bereikt”. Graag dit inzichtelijk maken. Wellicht 

onderdeel van zienswijze bij dit raadsvoorstel.

2. p.2 RV: inzake AVG. Welke gegevens beschikbaar stellen aan gemeenten voor 
managementinformatie. Bijvoorbeeld aantallen toeristen.

3. Aantal bezwaren tegen aanslag BsGW, gesplitst naar onderdeel, waaronder WOZ waarde. Met 
name voor analyse van oorzaken. Geeft dit inzicht in complexiteit van regelgeving waardoor dit 
ook aanwijzing kan zijn voor deze gemeenteraad om regels makkelijker te maken?

4. Worden proceskosten over alle deelnemende gemeenten verdeeld of toegerekend aan de 
gemeente waar proceskosten voor worden betaald. Daarbij spanningsveld tussen zoeken naar 
manieren om proceskosten te verminderen versus bescherming van de inwoners.

5. p.3 RV: Visie op Dienstverlening en dienstverleningsconcept. Hoe wordt tot visie gekomen? Met 
input van belastingplichtigen, deelnemende gemeenten, interne klanten. Wat is de input van 
Gemeente Eijsden-Margraten?

6. p.4 RV: I-Visie ontwikkelen. Vermeld is dat hier in 2019 opdracht voor is gegeven. Is deze I-Visie 
gerealiseerd? Wat is stand van zaken?

7. p.4 RV: Harmonisatie. Bestuurlijk, deelnemende gemeenten: wat kan dit voor gemeente Eijsden-
Margraten betekenen? Eventueel overwegen om verschillende vormen gemeentelijke belastingen 
van deelnemende gemeenten te inventariseren.

8. p.5 RV: Verruiming gemeentelijk belastinggebied. Wat wordt hiermee bedoeld? Wordt hiermee 
overhevelen van belastingen van belastingdienst naar BsGW bedoeld?

9. p.6 RV: Verruimde tarief differentiatie OZB = Ander tarief (als woning) voor sportaccommodatie, 
dorpshuizen. Landelijk wordt dit uitgewerkt en wordt bij gemeenten geïnformeerd naar voorziene 
knelpunten. Ziet gemeente Eijsden-Margraten knelpunten bij de uitvoering van dit amendement? 
CDA ziet graag snelle uitvoering van amendement Omtzigt.

EML

1. Kosten AVG;
Deze zijn niet opgenomen in de begroting. Is het wel mogelijk om hier indicatief iets voor op te laten 
nemen om een reëlere begroting te kunnen voorleggen?

2. Zonnepanelen;
Deze paragraaf bestaat uit 3 alinea’s. Iedere alinea wordt vanuit het perspectief van 3 verschillende 
instanties omschreven, de 2e alinea betreft BSGW. 
Mag ik na het lezen van de 2e alinea concluderen dat BSGW op dit moment geen zonnepanelen mee 
telt in de OZB en dit in toekomst ook niet van plan is?

3. Vergunningsvrij bouwen en registratie t.b.v. reële waardebepaling;
Er ontstaan door onjuiste registratie extra kosten. Deze bouwwerken moeten wel gemeld worden. 
Waarom is de registratie bij BSGW en dus ook de waardebepaling niet correct?
Bijlage 5c kadernota.
Het valt te prijzen dat we een kadernota ontvangen, maar vreemd dat deze ons nu pas bereikt, samen 
met de begroting. Een Kadernota moet immers de mogelijkheid tot inspraak bieden.
Waarom is deze nu pas aan de gemeenteraden toegestuurd?



VVD

1. -De BsGW stelt in de kandernota dat sinds 2012 t/m 2017 geen indexering heeft 
plaatsgevonden. Hoe verhoud zich de genoemde besparing van 2% (uitmakende ruim 1,5 
mille per jaar) tot de indexcijfers van het CBS. Wij komen niet verder dan ruim 6% voor 
deze jaren opgeteld. Zou dus ruim benoemd zijn. Klopt dit?

2. -De proceskosten zijn aanzienlijk gestegen de laatste jaren. In de begroting 2020 wordt al 5 ton 
meer geraamd dan de realisatie van 1,5 ton in 2019. Hoe valt dit te verklaren en is er   inzicht in 
de kosten per gemeente? 

3. -In de Etalage hebben wij geen artikel over de proceskosten laat staan de te ontvangen 
aanslagen kunnen vinden. Kunnen deze kosten niet gereduceerd worden door goede 
voorlichting en publicatie? 

4. -Er wordt gestreefd naar harmonisatie van de processen. Bestuurlijk is het overleg 
opgestart. Is er al iets te melden wat dit gaat betekenen voor Eijsden-Margraten?

5. -Waardering zonnepanelen. De BsGW volgt de aanbeveling van de VNG om voorlopig de 
waarde van de zonnepanelen mee te nemen in de waardering. Deze raad heeft besloten  
deze buiten de waardering te laten op initiatief van de VVD. Is dit thans als vrijstelling in  
de verordening opgenomen?

6. -Verruimde tariefdifferentiatie OZB. Ook hier heeft de raad een standpunt ingenomen om 
gemeenschapshuizen het woningtarief in rekening te brengen i.p.v. het tarief bedrijven.  
Hoe is dit thans verankerd? 

7. -In de kadernota wordt aangegeven dat voor 2024 een personeelsreductie van 20 fte uit 
kostenbesparing moet plaats te vinden. Toch wordt steeds een hogere bijdrage gevraagd.  
Hoe vinden wij dit nu terug in de besparing per gemeente? 


